



Since 1981

(東,西)歐洲精華12/18天

GRAND EUROPEAN 12/18 DAYS



行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊倫敦, 巴黎, 凡爾塞, 盧森, 米蘭, 比薩, 羅馬, 梵蒂岡, 佛羅倫斯, 威尼斯, 維也納, 布達佩斯, 薩爾斯堡, 慕尼黑, 海德堡, 布魯塞爾, 阿姆斯特丹, 安排遊覽東歐匈牙利首都-布達佩斯。
- 特別安排搭乘歐洲之星子彈火車, 由倫敦到巴黎
- 12/18天團精心安排法式田螺晚餐。
- 18天團特別安排比利時海鮮美食, 匈牙利住宿湖畔溫泉旅館, 享受泡湯樂趣 (請自備泳衣)
- 包門票, 舒適酒店, 每日早/晚餐 (中式或當地餐), 專業中/英語領隊陪同出發, 沿途作詳細解釋, 行程適當, 觀光為主。
- Tour of London, Paris, Versailles, Lucerne, Milan, Pisa, Rome, Florence, Venice, Vienna, Budapest, Salzburg, Munich, Heidelberg, Brussels and Amsterdam.
- Tour of London, Paris, Versailles, Lucerne, Milan,
- Crossing England and France by "Euro Star"
- 12/18 days tour a French-style escargot dinner will be arranged.
- 18 days tour special a Belgian-style seafood dinner will be included.
- Includes deluxe hotel accommodation with daily breakfast and dinner (Chinese or local style). admissions where applicable professional Chinese / English-speaking tour escort throughout the trip.

1 美國 - 倫敦 (英國) U.S.A. - LONDON (ENGLAND)

清晨搭乘豪華客機, 飛越大西洋, 向英國有名的“霧都” - 倫敦進發。
Overnight flight to London, also known as the "Fog Capital"

2 倫敦 (英國) (晚餐) LONDON (ENGLAND) (D)

班機於上午抵達英國首都 - 倫敦, 午後前往世界三大博物館之一的大英博物館, 參觀埃及木乃伊、希臘神像、西亞門神、羅塞塔石碑等稀有珍寶, 令人大開眼界。接著前往特拉法加廣場西敏寺、白金漢宮參觀。於中國城晚餐後返回酒店休息。

酒店: Holiday Inn King Cross or similar

Once upon arrival in London, transfer to visit the splendid British Museum with its art treasures, Trafalgar Square, Westminster Abbey and Buckingham Palace; dinner in China Town before check in hotel for resting.

3 倫敦 - (歐洲之星) 子彈列車 - 巴黎 (法國) (早/午餐) LONDON-(EUROSTAR)- PARIS (FRANCE) (B/TEA TIME)

酒店享用豐富早餐後, 前往泰晤士河畔的倫敦塔, 觀賞世界最大的鑽石 - 非洲之



星壹號。接著前往聖保羅大教堂, 大笨鐘及國會大廈參觀。午後精心安排英國式午餐, 讓你享受悠閒地英國風味。午餐後, 帶著愉快的心情搭乘“歐洲之星”子彈列車前往花都-巴黎。到達巴黎後, 專車接往酒店休息。

酒店: Novotel La Defense or similar

After breakfast in hotel, city tour includes the Tower of London with its priceless jewels, St. Paul's Cathedral - the world's second biggest Cathedral, Big Ben and the Houses of Parliament. Enjoy a relaxing English-styled fish and chips. Then, on board the "Euro star", transfer to the famous capital and largest city of France - Paris. Stay in Paris for overnight.

4 巴黎-凡爾塞-巴黎 (早餐/法式晚餐) PARIS-VERSAILLES-PARIS (B/D)

早餐後, 前往凡爾塞宮參觀, 其奢侈豪華的宮殿建築與御花園內的各式花卉、噴泉, 均使遊客讚嘆。午後參觀羅浮宮鎮宮三寶-“維納斯”、“勝利女神”以及“蒙娜麗莎”。晚上可以自費欣賞世界著名的“紅磨坊”表演。

This morning, we will take a short drive to the Palace of Versailles to visit its collection of paintings, furniture and royal gardens. Afternoon, proceed to Louvre Museum with its 3 highlights of "Venus, Winged Victory and Mona Lisa". An optional tour of "Moulin Rouge" will be arranged at night.

5 巴黎 (早餐) PARIS (B)

早餐後, 參觀巴黎-聖母院以及艾菲爾鐵塔、香舍麗榭大道、凱旋門、協和廣場等名勝古蹟。午後, 我們特別為你安排自由時間, 讓你悠閒地享受購物的樂趣。

In the morning, a city tour to the Eiffel Tower, Champs Elysees, Concord Square, Arc de Triomphe and Notre Dame. Then a leisure free time will be arranged for enjoying the shopping in Paris.

6 巴黎 - 盧森 (瑞士) (早/晚餐) (B/D) PARIS - LUCERNE (SWITZERLAND)

今天專車往瑞士著名的觀光勝地、風景名城-盧森進發。抵達後, 首先參觀獅子紀念碑, 接往遊覽盧森湖畔的教堂橋、水塔, 秀麗的湖光山色, 令人心曠神怡。臨行前, 別忘了選購瑞士名錶、軍力或可口的巧克力。

酒店: Hotel Astoria or similar

Today, the highlights of our tour are the lakeside medieval town, Lucerne with its Chapel Bridge. Do not leave without souvenirs of the famous and valuable Swiss-made watches and world-renowned chocolate products.

7 盧森 - 米蘭 (義大利) (早餐) LUCERNE - MILAN (ITALY) (B)

早上可安排盧森近郊聞名的“鐵力士山”, (因其山頂終年積雪之故, 故又名雪山); 於英格堡乘坐登山纜車(自費), 其中有

舉世最早,最壯觀的;極目遠眺,冰山氣勢浩瀚,蔚為奇觀。午後,前往義大利第二大城-米蘭;參觀市中心的米蘭大教堂、及擁有歐洲最大舞台的史卡拉歌劇院及恩曼紐爾二世名店街。

酒店: **Hotel Regent or similar**

Morning, enjoy some free time at leisure, or an optional tour of Mt. Titlis will be arranged. Then, proceed south to dynamic Milan, Italy's second largest city. We will visit the magnificent Gothic Duomo, glass-domed Galleria and famous Scala Opera house, which are remarkable sights in Milan.

8 米蘭 - 比薩 - 羅馬 (早/晚餐) MILAN - PISA - ROME (B/D)

早上啟程往比薩,參觀古城內的教堂鐘樓-比薩斜塔;此塔建於十二世紀,至今仍傾斜不倒,被譽為世界奇觀之一。接著沿著太陽公路前往永恆之城-羅馬。

酒店: **Melia Roma Aurelia Antica or similar**

We shall start the day by driving through breathtaking scenery to Pisa to view the Leaning Tower. We will then head to Rome and Rome means history.

9 羅馬 - 佛羅倫斯 (早餐) ROME - FLORENCE (ITALY) (B)

清晨前往梵蒂岡,參觀全世界最大的聖彼得大教堂。教堂的一角,置放了舉世無匹的米開朗基羅的成名作「聖殤」石像,其與聖彼得墓及王座,均為教廷最重要的寶物。隨後參觀羅馬時代的鬥獸場、公社、凱旋門、萬神廟等。臨行前,別忘了到許願泉「拋擲銅幣,重遊羅馬」。午後前往文藝復興的搖籃-佛羅倫斯。

酒店: **Hotel West Florence or similar**

This morning, our first stop is the Vatican to marvel at St. Peter's Cathedral. The accessibility of its historic center enables us to walk from the Colosseum, through the



Forum, the Arch of Victory, Trevvi Fountain and Pantheon. Afternoon, we will proceed to Florence, Cradle of Renaissance.

10 佛羅倫斯-威尼斯 (義大利) (早餐) FLORENCE - VENICE (ITALY) (B)

早上佛羅倫斯市區遊,首先步行觀光,參觀老橋、總督廣場、舊皇宮及聖母百花大教堂。隨後前往米開朗基羅廣場,佇立高崗,眺望古城,美好景色盡收眼簾;如有興趣,可安排參觀高級皮件名店。午後可以自費參觀莎士比亞筆下「羅密歐與茱麗葉」的故事發生地,廣場上更有上百家道地的義大利美食,貴賓們可以自由享受。今夜住宿於-威尼斯。

酒店: **Novotel Venice or similar**

Today, a city tour on foot includes Michelangelo Square, Old Palace, Old Bridge, Signoria Square and Duomo, the biggest dome in the world. We also will have a chance to shop in a major leather factory store. Afternoon, an optional tour to visit the famous "Juliet's Balcony & Roman Area". Stay overnight in Venice.

11 威尼斯-布拉諾島-彩色島 (早晚餐) VENICE - BURANO - VENICE (B/D)

早餐後搭船前往以手工聞名的布拉諾島,島上房屋五顏六色繽紛外牆,彷彿走入威尼斯的童話世界,Burano (彩色島) (自費)最具特色,除了五顏六色的房子,蕾絲製品是島上主要特產。之後轉乘水上的士前往聖馬可廣場,參觀聖馬可教堂鐘樓、道奇宮、嘆息橋。特別安排參觀百年歷史的水晶玻璃工廠,欣賞專人示範製作玻璃的過程,別忘選購作紀念品。安排自費乘坐威尼斯特色的GONDOLA,輕鬆享受威尼斯悠閒的假期。

酒店: **Novotel Venice or similar**

After breakfast we take the private boat to visit Burano island(Optional) the colorful island. Then we will take a water taxi to St. Mark's Cathedral. Will visit out side view of the Doge's Palace, the Bridge of Sighs and a glass-blowing factory. An optional "Gondola ride will be arranged.

12 威尼斯-盧比安那 (斯洛伐克) 巴拉頓湖 (匈牙利) (早/晚餐) VENICE - LJUBIJANA (SLOVENIA) LAKE BALATON (HUNGARY) (B/D)

今早前往斯洛凡尼亞最大城市-盧比安那參觀。接著前往匈牙利最大的溫泉湖區-巴拉頓湖遊覽。於酒店晚餐后,輕鬆享受泡湯之樂。

酒店: **Danubius Thermal Hotel Heviz or similar**

Visit the biggest city in Slovenia - Ljubijana. Then proceed to Lake Balaton, the biggest





13 布達佩斯 (匈牙利) - 維也納 (奧地利) (早/晚餐)

BUDAPEST (HUNGARY) - VIENNA (AUSTRIA) (B/D)

早上展開匈牙利首都-布達佩斯，市區觀光，登上“古代炮台”，俯視多瑙河美景、布達皇宮、加冕教堂、漁夫城堡、國會大廈及英雄廣場。下午專車前往音樂之都-維也納。

酒店: Austria Trend Hotel Pyramid or similar

Proceed to the capital city of Hungary, Budapest. The coronation church of St. Matthias, the Fisherman's panoramic view is on this sightseeing tour. Then, we ride to Vienna.

14 維也納-薩爾斯堡 (奧地利) (早餐)

VIENNA - SALZBURG (B)

早上沿著“環型大道”參觀樂都名勝-歌劇院、國會大廈、市政廳、冬宮、英雄廣場、著名的香布侖皇宮及多瑙河畔的聯合國歐洲總部。午後探訪“音樂神童”莫扎特的故鄉-薩爾斯堡，群山環抱，流水淙淙，景色怡人；皇宮的御花園、中世紀的街道、雄偉的教堂、岡頂的古堡，人傑地靈，氣派非凡。以及參觀莫扎特的故居及塑像，別忘拍照留念啊！

酒店: Holiday Inn or similar

Highlights included about on the sightseeing tour – State Opera, Hofburg, Town Hall, Parliament House and Schonbrunn Palace. We shall drive to Salzburg, the birthplace of Mozart. It also is the site of filming of “The Sound of Music”. Our sightseeing tour on foot reveals many highlights of the Old Town. Don't forget that a photo-taking session will follow outside of Mozart's residence

15 薩爾斯堡-慕尼黑-海德堡 (德國) (早餐)

SALZBURG - MUNICH - HEIDELBERG (GERMANY) (B)

今天往德國南部巴伐利亞省會-慕尼黑，瑪利恩廣場的機械時鐘、啤酒屋的巨大酒杯，均使人躍躍欲試。午後前往海德堡，參觀教學嚴厲的著名大學，還有飽受戰爭摧殘的山頂古堡，機會難逢。

酒店: NH Weinheim or similar

After breakfast in the hotel, we will travel to Munich where orientation includes the Marienplatz, and the world-famous Hofbrauhaus before going to Heidelberg. On the River Neckar, we will view the magnificent red sandstone castle from the university town of “Student Prince” fame.

16 海德堡-布魯塞爾 (比利時) (早晚餐)

HEIDELBERG - BRUSSELS (BELGIUM) (B/D)

早上沿著萊茵河風景區開往比利時首都-布魯塞爾。特別安排搭乘遊船欣賞建在兩岸山崗上的古堡，及遍植山坡上的葡萄園。抵達布魯塞爾後，開始市區觀光，包括著名的大廣場及小英雄像。

酒店: Crown Plaza Airport or similar

This morning, we will drive to Rhineland where we shall see the crumbling castles and vineyards. One hour Special Rhine Cruise will be arranged. Proceed to Brussels, the capital of Belgium. We will take photos in Atomium before visiting the Grand Place and Manneken Pis. Overnight in Brussels.

17 布魯塞爾-阿姆斯特丹 (荷蘭) (早餐)

BRUSSELS - AMSTERDAM (HOLLAND) (B)



早上驅車前往，向有“北方威尼斯”美譽的-阿姆斯特丹，參觀著名的鑽石磨研工廠；隨後搭乘玻璃船於運河中作城市巡禮，遊覽皇宮、水壩廣場、中國城及櫺窗女郎。

酒店: Radisson SAS Airport or similar

This morning, drive to Amsterdam. Sightseeing tour includes Royal Palace, Dam Square, National Monument, China Town, Window Girls and Canal Cruise. Thereafter, visit a famous diamond factory

18 阿姆斯特丹-美國 (早餐)

AMSTERDAM - U.S.A. (B)

早餐後，結束愉快難忘18天大歐洲之旅，搭乘豪華客機返回美國！

Today we have to say farewell to our Grand European tour. We will transfer to airport for the Return flight to U.S.A. CIAO!

團費不包括：

- ※ 機票
- ※ 服務費每人每天10歐元

Remarks and Excludes:

- ※ Air ticket
- ※ Service fee at 10 EUR per day per person.

